
Bestyrelsesmøde d. onsdag d 29-03-2023

Klokken 19.00

Kage - Lone

Til stede: Susanne, Henriette, Inge, Niels-Bjørn, Bente, Torben, Tina

Fraværende:

Godkendelse af referat Godkendt
Samarbejde med
Krudttønden

Bestyrelsen i Krudttønden er meget tyndt besat. Der skal ske noget for at
vi fortsat skal have et børnehus i Bur.
Vi arbejder hen imod et stærkere samarbejde. Henriette er en del af
bestyrelsen nu.

Sangaften ? Arrangementet har givet et beskedent overskud.
Arrangementet var en succes, og skal gentages. Der er lavet en
aftale med Sanglærken og Sebastian d. 28, februar 2024.

Orientering vedr
Bur Fristed
Økonomi
Zonetilladelse
plan

Fakturaer sendes ind til Jeanette til godkendelse og så sender hun dem
videre.
Zonetilladelsens klagefrist udløber 4. april. Forhåbentlig kommer
byggetilladelsen kort efter.

Orientering vedr Grøn
pulje
Krudttønden
Bur fristed

Der er stadig 1,4 mio. i Grøn Pulje. Jeanette ville dele dem ud til dem der
fik afslag, men Inge klagede og fik ret i at vi skulle have lov at søge igen.
Inge har sendt en ansøgning afsted vedr. isolering af klubhus,
ladestandere, el og en ekstra hytte.
Inge har hjulpet Krudttønden med at lave ansøgning til nyt klatretårn.

LAG og Klubhuset Der afholdes generalforsamling d. 18.april. Hvem fra Bur deltager? Inge
har travlt med alt for mange ting, så gerne en anden.
LAG midlerne ville være gode til fx indvendig isolering af Klubhuset.

Orientering vedr Bur
kultur og
innovationscenter
Hvor langt er vi

Grønt område, Klubværelser, Ældreboliger, Forsamlingshus.
Flemming Bay kunne se muligheder i Buris, men Anders går i gang med
ansøgning om nedrivning af det hele. Møde med Bay og Midtby gruppen
torsdag formiddag. Anders og Brian kontakter landmåler vedr. matrikler.

Holstebro 750 års
jubilæum – hvad vil vi
gerne i Bur og hvad skal
vi søge til

Ansøgning inden 1. maj 2023
Samarbejde med Krudttønden om et arrangement. O-løb i byen,
hestevogn, Slagteriet, Rollespil og mange andre ideer. Inge har en liste.
Sebastian Klein ved søen. Cupcakes i Børnehuset.
Indvielse af Bur Fristed.
Møde ang. plan og budget mandag d. 17. april kl 19.

Lokalpjece – og
velkommen til nye

Hvilke tilbud har vi til nye indbyggere i de forskellige landsbyer i
kommunen.



hvem har lyst at være
med i samarbejdet vedr
dette
eksempler fra andre
landsbyer

Susanne tager til det første møde og så ser vi om det er noget vi kan få
noget ud af. Måske sammen med Anita.
Samle inspiration fra de andre landsbyer.
Skal vi have lavet en lille pjece til tilflytterne?

Fonde – Nordea mm Inge har en liste med de 100 mest brugte fonde, som vi kan gå i gang med
til forskellige “små” ansøgninger.

Sponsorkontrakt Inge har lavet et udkast til en sponsorkontrakt.
Der reklameres på hjemmesidens sponsorside.
Inge sende den rundt til korrekturlæsning.

Solcellebatteri Besøg af forsikringen vedr. det nye ved Klubhuset.
Assurandøren mener at batteriet går under vores elektronikforsikringen.

Forsikring Forsikringer bliver tilpasset til de nye ting ved klubhuset inklusiv en
arbejdsskadeforsikring.

Politikermøde Midtby gruppen vil afholde et borgermøde med politikerne om hvad de vil
gøre for os økonomisk uden om Grøn Pulje, når vi nu bliver omringet af
solceller / vindmøller

skridsikring af fiskebro Det er blevet rigtig godt :)

Sct Hans? Tages på næste møde d. 8. maj.

Urland Byvandring lidt senere på året, sammen med de unge borgere også.
Når vi ved om solcellerne kommer.

Frø og blomster og
hvornår gøres der klar
til dette

Bente er ved at samle krokus løg. Tanken er at der på en skråning ved
Klubhuset skal stå BUR i gule krokus.
Vi får 2 kilo frø fra kommunen.
Vi skal have købt solsikkefrø.
Lave opslag om frø donationer.

Haven og indretning Mona vil gerne deltage i havens indretning.
Der købes planter hos Jesper. Der er muligvis træer og planter i Staby.
Bente tager fat i Mona og begynder lige så stille at lægge en plan.

Evt Spiring i Musikteateret i Holstebro.
Hanne tager af sted.
Lørdag d. 15. april


